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Beste leden, ouders/verzorgers van jeugdleden, en trainers, 

Met deze Nieuwsbrief willen wij u vanuit het bestuur graag informeren over een aantal zaken. 
 
 Van de voorzitter 

Hierbij ontvangt u de laatste nieuwsbrief van het jaar 2022.  Met de kerstdagen alweer 
achter ons kijken we terug en natuurlijk ook vooruit. Het was een turbulent jaar mogen we 
wel zeggen. En niet alleen binnen de vereniging. Ook op het (inter-)nationale toneel was flink 
wat aan de hand.  
In het begin van het jaar speelde de corona nog een rol van belang, maar in de loop van het 
jaar raakte deze over het hoogtepunt heen. Toch ondervinden nog een heleboel mensen de 
naweeën hiervan, ook binnen ons trainersgilde. We hopen dat een ieder hiervan goed 
herstelt. 
Dan de oorlog in Oekraïne met gevolgen waar we nog dagelijks mee te maken hebben. Denk 
aan de energieprijzen, de hoge inflatiecijfers en alles wat daarmee verwant is. Dat treft u als 
burgers, maar ook ons als vereniging hard in de portemonnee. 
 
Maar was er dan niets positiefs in 2022? Jazeker wel, want er waren weer wedstrijden en bij 
die wedstrijden zijn in de diverse categorieën en niveaus goede resultaten gehaald. En 
natuurlijk hadden we ons jubileum WIK-FTC 150 jaar, dat we hebben afgesloten met een 
geslaagde reünie en een spetterende uitvoering. 
Ook op kleinere schaal positief nieuws: onze trainster Denise van der Burg verwacht in 2023 
een kleine. Ook al stelt dat de organisatie van de trainingen voor een uitdaging, het blijft een 
mooi bericht. 
En tijdens de laatste ALV in december waren in ieder geval meer mensen dan de vorige keer. 
Al hebben we bij het punt bestuurswisselingen helaas moeten vaststellen dat het vinden van 
nieuwe bestuursleden geen appeltje-eitje is. We hebben Saskia Hulleman mogen 
verwelkomen als vervanger van Koos Vonk. Maar de vacature voor voorzitter staat nog 
steeds open. Ik wil wel graag terugtreden, maar kan er zo niet uitstappen. Dus mocht er nog 
iemand zich geroepen voelen voor de functie van voorzitter, wees welkom! Zo niet, dan ben 
ik beschikbaar tot het einde van het seizoen 22/23. Maar dan treed ik echt terug. 

Dan rest mij nu niets meer dan een ieder een goede jaarwisseling te wensen en een 
voorspoedig begin van 2023. En jongelui: wees voorzichtig met vuurwerk!! 
 
Met sportieve groet,  
Klaas Kramer 

  



 
 
 Grote Club Actie 2022 

We hebben dit jaar weer een mooie opbrengst gekregen van de 
Grote Club Actie, dankzij alle leden die flink hun best hebben 
gedaan om veel loten te verkopen. Het totaal-bedrag dat we 
bijgeschreven hebben gekregen is € 1.029,36. 
De topverkoper dit jaar is Mika Prins, met maar liefst 83 loten!! 
Hij krijgt in het begin van het nieuwe jaar een prijs voor zijn 
inspanningen. 
Dit jaar heeft de Grote Club Actie ook medailles beschikbaar 
voor iedereen die meer dan 25 loten heeft verkocht. Zes van 
onze leden hebben zo’n medaille verdiend, namelijk Levi Jaske 
(32 loten), Noa Kok (33 loten), Emma-Lee Hanse (43 loten), 
Chyenna van Es (58 loten) en natuurlijk Mika Prins. Ook deze 
worden in januari uitgereikt. 

 
 
 ALV 15 december 2022 

Op donderdag 15 december heeft de Algemene Ledenvergadering van WIK-FTC plaatsgevonden. 
De aanvankelijke datum van 9 december werd verzet, omdat wij verwachtten dat er geen of 
nauwelijks mensen zouden komen vanwege de wedstrijd van Nederland tegen Argentinië in de 
kwartfinale van het WK voetbal. Op 15 december konden we in ieder geval 8 ouders en 1 trainer 
welkom heten naast de 4 bestuursleden. 
De belangrijkste uitkomsten van de ALV zijn: 

 Het contributievoorstel van het bestuur is aangenomen 
 Er is een bestuurslid afgetreden (Koos Vonk) en een bestuurslid bij gekomen (Saskia 

Hulleman). Klaas Kramer blijft toch nog een korte periode voorzitter, tot uiterlijk einde van 
dit seizoen. 

 De begroting voor 2023 wordt beter uitgewerkt. 
 Er is een nieuwe vertrouwenscontactpersoon en er komt op korte termijn nog iemand bij. 

 
 Contributie vanaf 1 januari 2023 

Zoals hierboven staat vermeld, is bij de ALV het contributievoorstel aangenomen. Dat betekent 
dat per 1 januari 2023 de nieuwe contributietarieven ingaan. Bij deze Nieuwsbrief zit een bijlage 
met de contributietabel voor de maandcontributies vanaf 1-1-2023. Voor de peutergym gelden 
andere bedragen, namelijk per blok. 
 
 Bestuurswisseling 

Tijdens de ALV is afscheid genomen van Koos Vonk als algemeen bestuurslid. Koos is in 2019 tot 
het bestuur toegetreden, toen zijn zoon Milan nog bij de herenselectie zat. Toen Milan het 
turnen vaarwel zei, is Koos in het bestuur gebleven om zijn termijn van 3 jaar uit te dienen. En 
omdat toen het jubileumjaar bezig was, heeft hij er nog een aantal maanden aan vastgeknoopt 
om de vereniging daarbij te ondersteunen. Maar nu is echt het einde gekomen. We hebben veel 
aan Koos gehad met zijn ervaring in de horeca-sector en zijn kijk op de verschillende problemen 
waarmee we als bestuur te maken kregen. En niet te vergeten de strooptocht naar mooie prijzen 
voor de verloting bij het jubileum! Koos, het ga je goed en bedankt voor je inzet voor de 
vereniging. 



 
Tijdens dezelfde ALV is Saskia Hulleman, moeder van turnster Roos, aangetreden als bestuurslid. 
De vergadering had geen bezwaar tegen haar kandidatuur. Saskia heeft eerder korte tijd in het 
bestuur van WIK-FTC gezeten, maar is toen om persoonlijke redenen terug getreden. Daarvoor 
heeft Saskia enkele jaren in het bestuur van CSC45 gezeten en we zijn blij dat deze ervaren 
kracht opnieuw het bestuur komt versterken. Ze hebben een eigen bedrijf, dat ook onderdeel is 
van de Club van 100 (dat zouden meer ondernemers moeten doen!). We heten Saskia van harte 
welkom in het bestuur. 
 
 Wedstrijden van de dames 

In de maanden november en december zijn de eerste competitiewedstrijden voor de dames 
turnsters al weer geweest, met name die op nationaal en districtsniveau. Regio Friesland en 
Rayon zuidoost starten hun wedstrijden in januari. 
Op landelijk niveau hebben de dames in de 1e en 2e divisie en de senioren van de 3e divisie één of 
twee plaatsingswedstrijden achter de rug, zowel als team als in de individuele meerkamp. Hierbij 
hebben Amber en Angelika zich zodanig weten te plaatsen (bij de bovenste 3) dat ze al zeker zijn 
van doorstroming naar de halve finale. Voor de anderen moeten de 2e en 3e plaatsingswedstrijd 
nog uitsluitsel geven. 
 

 
 
Op districtsniveau hebben de junioren van de 3e divisie en 
de jeugd van de 2e divisie en de pupillen van niveau 3 in 
Eelde en in Assen een plaatsingswedstrijd gehad. Ook 
daarbij zijn aansprekende resultaten behaald: 2x een 
eerste plaats voor Anouk, een tweede plaats voor Nynke 
en een tweede plaats voor Linn individueel. En als team 
een eerste plaats voor zowel het pupillenteam van Linn, 
Karlijne, Marije en Caitlin als voor het juniorenteam van 
Anouk, Nynke, Naomi en Emma. We zullen zien wat de 
derde plaatsingswedstrijd in januari in Nieuwehorne gaat 
brengen. 
 
De heren turners komen in januari pas in actie op 
landelijke en districtswedstrijden. 
  



 
 Nieuwe wedstrijdpakjes voor de dames Nationaal bovenbouw 

Wedstrijdpakjes hebben niet een erg lang leven. Na een jaar of 3 gaan ze uit de collectie en zijn 
dan niet meer bij te bestellen. Als er dan ook nog een corona-pandemie tussendoor komt, lijkt 
het alsof ze bijna nooit aan geweest zijn. Enkele weken terug zijn de trainster en de dames op 
zoek gegaan naar een nieuw, bij de vereniging passend wedstrijdpakje en zijn daarbij uitgekomen 
op een pakje van Quatro, in verschillende blauwtinten en met uiteraard strass-versiering. De 
pakjes zijn besteld en komen in de loop van maart, vanwege de levertijd van 12 weken. 
De vereniging moet de pakjes in januari betalen en eind januari zal het bedrag bij de sporters 
worden geïncasseerd. U krijgt een mailbericht wanneer de incasso plaats zal vinden. 
 

 
 
 Acties: Vriendenloterij en Poiesz Jeugdsponsoractie 

We raken een grote sponsor kwijt, die ons 3 jaar lang heeft ondersteund bij de aanschaf van de 
trainingspakken. Het is daarom van groot belang dat we op een andere manier extra geld in het 
laatje krijgen. Eén manier is de geldkraan van de Vriendenloterij. Hij stroomt niet zo hard, 
druppelt meer, maar gaat wel continu door zolang er leden zijn die blijven deelnemen. Ik ben zelf 
ook een deelnemer en heb inmiddels al mijn tweede prijs te pakken. Het loont dus echt wel de 
moeite, zeker ook voor de club. Mocht u al een lot hebben, maar dat nog niet hebben bestemd 
voor WIK-FTC, dan kunt u dat laten omzetten naar clubcode 10712. Dan steunt u zonder extra 
kosten de vereniging van uw kind of van uzelf. 
 

 
 
We hebben bericht ontvangen van de Poiesz dat we ingeloot zijn voor de Jeugd Sponsor actie in 
2023. In de volgende Nieuwsbrief meer hierover. 
 
Met sportieve groet, 
Het bestuur 


